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Mötesanteckningar - Kvalitetsråd för grundutbildning på ABE-skolan   

Datum för mötet: 2023-09-20 
 

Plats för mötet Deans Office, Teknikringen 74  
 

Närvarande: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande: 

Eva Liedholm Johnson (GA) 
Malin Wennerholm (vice GA) 
Cecilia Månsson Blom (UA) 
Tiina Vinter (gruppchef SVL, vice UA) 
Pieter Brokking (PA THSSM) 
Jean-Marc Battini (PA THSSM) 
Oskar Fröjdh (PA TTGTM) 
Åsa Laurell Lynne (PA TIBYH/TBYPH) 
Jesper Jerkert (SR Filosofi) 
Claes Sörstedt (PA ARKIT) 
Rickard Bellander (SR CSAMH) 
Axel Göthberg (PAS CSAMH) 
Parivash Salimi  (programhandläggare)  
Eva Lassander (programhandläggare och mötesantecknare) 
 
Bertram Steininger (PA TFOBM)) 
Joakim Riml (PA CSAMH)  
Jiechen Wu (PA TSUTM) 
Eva Knutsson (SR TIBYH/TBYPH) 
Agnieszka Zalejska Jonsson (SR Fastigheter och byggande) 
Anna Björklund (SR SEED) 
Svensson (PA TMHIM) 
Henry Muyingo (PA TFAK/TFOK) 
Michele Simoni (PA TTMIM) 
Rodrigo Eduardo Muro Avendano (PA TLODM) 
Brandimarte Luigia (SR SEED) 
 
 
 
 

 
1 Anteckningar från föregående möte 

Anteckningar från möte 23-08-30. godkändes. De finns publicerade i 
kvalitetsrådets grupp, under rubriken Grupper på KTHs hemsida samt på 
ABEs samlingssida för minnesanteckningar på skolnivå. 

           Eva Liedholm Johnson 
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2 Utbildningskansli 

 
a. Studentinflytande 

 
ABEs skolchef har haft möte med b.la personal och studentrepresentanter om 
studentinflytande. Han lyfter vikten av att detta är mycket viktigt. Studenterna 
har tagit upp att kvalitetsrådets möten ofta ligger på en tid som inte passar dem. 
Frågan har diskuterats. Kommande möten HT23 kommer att ligga med start 
12.15. Deltagare och studentrepresentanter kommer att bjudas på enklare lunch 
så att de hinner med lunch. Kallelse med nya tider kommer. 
 
Det är viktigt att sektionerna arbetar för att utöka studentinflytande även på 
masterprogrammen, för tex. studenter som inte har svenska som modersmål 
Alexander Göthberg berättar att man arbetar med det men att det är svårt av 
olika anledningar. 
 

b. Meritvärdering 
 
Inom KTHS gemensamma verksamhetsstöd (VS) pågår ett projekt som syftar 
till att underlätta för programansvariga (PA) med meritvärdering vid antagning. 
Kontaktperson på ABE är Ida Dahl, masterhandläggare/studievägledare. 
 
Malin Wennerholm berättar att på Arkitekturs program tar det mycket tid att 
granska portföljer i samband med antagning. Kan man också diskutera stöd för 
det. Frågan tas på möte med studievägledningen/utbildningskansliet. 
 

c. Kursplaner och inrättande av programkurser 
 
Information till PA, studierektorer, kursadmin., studievägledning m.fl. har 
skickats om revidering av programkurser VT24 och inrättande av kurser för 
24/25. Information gavs även på kvalitetsrådets möte i augusti. Deadline att 
inkomma med underlag är 24 september. På fler program pågår arbete och 
kommunikation i dessa frågor.  
 
Det kan vara svårt att veta hur året på KTH/ABE ser ut i olika 
utbildningsadminstrativa processer. Datum utgår ifrån KTHs centrala deadlines. 
Tidigare fanns ett ABE-internt årshjul men det är svårt att förhålla sig till då 
t.ex. KTHs centrala datum ändras. Vissa processer har även behövt mer 
handläggningstid. Istället för årshjul informerar programahandläggningen om 
processer och deadlines i god tid och i olika forum. Eva och Parivash funderar 
på om man kan ta fram en enklare årsplanering för att underlätta för 
programföreträdare. De återkommer. 
 
 
 
 
 
 

            
 
        Cecilia Månson Blom 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
       Parivash Salimi och  
        Eva Lassander  
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3 Studievägledning 
  

a. Personalfrågor 
 
Sarah Sundbom, studievägledare har fått förlängt vikariat och Ida Dahl , 
masterhandläggare en tillsvidareanställning. Camilla Hellqvist, studievägledare 
är tillbaka från föräldraledighet. Erika Charpentier har slutat och börjat på annan 
avdelning på KTH. 
 

b. Registrering till kurs och återvändande studenter till avvecklade 
program 

 
En presentation visades om b.la. om regler för registrering till kurs samt 
studenter som vill återkomma till äldre program.  
För program med valfrihet kan kursbyten ske under kursens första två 
veckor, ibland även tredje veckan (om examinator/kursansvarig 
godkänner). Förutsättning för byten är att det finns plats på kurs och att 
studenten är behörig. 
 
Studenter som påbörjat ett program som är avvecklat hänvisas till att 
söka ett nytt program eller senare del av program och eventuellt ansöka 
om att tillgodoräknande tidigare studier om de blir antagna till det nya 
programmet. Det är viktigt att programföreträdare och lärare hänvisar 
frågor om återvändare till studievägledningen i steg 1. Inga 
förhandsbesked ska ges om huruvida student kan återuppta 
programstudier. 
 
 

         Tiina Vinter 
 

4 Studentrepresentanter 
 
Som diskuterades tidigare på mötet är det svårt att rekrytera 
masterstudenter och engelsktalande till sektionerna. Kanske behöver 
uppdragen ge mer meriter/morötter i andra sammanhang. 
 
Sektionen för samhällsbyggnad har diskuterat att det är bra att ha så lite 
hemtentor som möjligt. Tentor i datasal är bättre. Det blir lätt fusk och 
rättssäkerheten är viktig. 
 
 
 

           Axel Göthberg 
 
 

5. Övrigt 
 

a. Tamos-kurser 
 

 
 
           Jesper Jerkert 
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På institutionen för filosofi och historia ges stora kurser i b.la. vetenskapsteori 
som går på många utbildningsprogram på KTH. Kurserna har haft problem med 
fusk vid hemtentamen. Man har ansökt om dispens för att ändra 
examinationsformer för HT23 trots att deadline passerat. Det har dock blivit 
avslag från vice rektor och detta ställer till det. Det finns möjlighet att revidera 
kursplaner/examinationsformer till VT24 om förslag inkommer senast 24 
september. Se även punkt 2. Utbildningskansli 
 

b. Fakultetsnämnder 
 
Förändringar i den kollegiala strukturen på KTH innebär att fakultetsnämnder 
bildas på varje skola. Ett nomineringsarbete pågår just nu. Det är en stor 
förändring och lite osäkert hur det blir med funktioner, kvalitetsrådet och 
arbetsuppgifter framöver. Kanske kan vi ta upp frågan på ett kommande 
kvalitetsråd som tema 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
          
 
         Pieter Brokking och  
         Eva Liedholm Johnson 

4.  Huvudområde Arkitektur + Samhällsbyggnad 
 

Nästa vecka ska material gällande kvalitetsarbetet lämnas in till centrala 
KTH. Eva och Malin arbetar med att sammanställa materialet.   
 
Arkitektur har haft internat i Sigtuna. Malin visar presentation om detta 
nästa möte.  
 
 

        Eva Liedholm Johnson och 
        Malin Wennerholm 
 

6. Nästa möte 
 
31 oktober kl. 12.15 

 
 

 

 


